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Protokół Nr XVII 

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie  

w dniu 27 maja 2025 r. 

 

XVII sesja Rady Miejskiej odbyła się w  Samorządowym Ośrodku Kultury w Nowej Dębie i trwała  

od godz. 1630 do godziny 1930 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, zgodnie z  listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do 

protokołu: 

Radni obecni: 

1. Tomasz Dziemianko 

2. Barbara Jaskot 

3. Wojciech Kasica 

4. Hubert Kopeć 

5. Beata Kosior 

6. Anita Nowotko – Chmielowiec 

7. Stanisław Rawski 

8. Dariusz Róg 

9. Joanna Serafin 

10. Łukasz Serafin 

11. Stanisław Skimina 

12. Marian Tomczyk 

13. Damian Wolan 

14. Stanisława Żarkowska 

Radny nieobecny: Tomasz Wolan.  

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

nr 2 do protokołu.    

Ad. 1. Otwarcie sesji.  

Otwarcia sesji dokonała Beata Kosior Przewodnicząca Rady Miejskiej, która powitała radnych 

oraz osoby uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła wymaganą liczbę radnych – 14 do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodnicząca poinformowała również, że zgodnie  

z obowiązującymi  przepisami sesja jest nagrywana za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk  

i obraz, a jej przebieg transmitowany jest na żywo w internecie. 

Na wstępie Przewodnicząca RM wręczyła akt nadania tytułu "Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowa 

Dęba" oraz statuetkę „Kryształowy Liść Dębu” Panu Ryszardowi Janczyk. Poinformowała, iż  

29 kwietnia 2025 roku Rada Miejska w Nowej Dębie nadała tytuł "Zasłużony dla Miasta i Gminy 

Nowa Dęba" panu Ryszardowi Janczykowi. Na podkreślenie zasługuje działalność Pana Ryszarda 

Janczyka na rzecz dzieci i młodzieży jako instruktora Związku Harcerstwa Polskiego, organizatora 

obozów harcerskich, w tym między innymi w Piaskach koło Krynicy. Wiele czasu poświęcał pracy 

w organizacjach młodzieżowych i pozarządowych, także na rzecz Społecznego Komitetu 

Rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 1 i Liceum Ogólnokształcącego. Pan Ryszard Janczyk 

sprawował wiele funkcji, między innymi: Przewodniczącego Rady Seniorów Miasta i Gminy 

Nowa Dęba, Radnego Rady Miejskiej III kadencji, Prezesa Zarządu Stowarzyszenia Komitetu 

Miast Bliźniaczych, inicjator utworzenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku, którego działania mają 

na celu między innymi aktywizację i poprawę jakości życia osób starszych. Wyróżniony wieloma 

odznaczeniami, między innymi: Srebrnym Krzyżem Zasługi, brązowym, srebrnym i złotym 

medalem za zasługi dla obronności kraju, brązowym, srebrnym i złotym medalem Siły Zbrojne  

w służbie ojczyzny. Następnie głos zabrał Pan Ryszard Janczyk, który podziękował za wyróżnienie 

i przyznanie tytułu "Zasłużonego dla Miasta i Gminy  Nowa Dęba" oraz statuetki Kryształowy Liść 

Dębu. Podziękował wnioskodawcom i Kapitule za dostrzeżenie jego zaangażowania i działalności 

na rzecz lokalnej wspólnoty i jej mieszkańców. Dodał, iż jest rodowitym „Nowodębianinem”, 
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który urodził się w Nowej Dębie, gdzie dorastał, a miasto rosło razem z nim. Przez niespełna 80 

lat był świadkiem i uczestnikiem zmian zachodzących w mieście i lokalnym społeczeństwie. 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z XVI sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza  Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

5. Informacja Burmistrza  Miasta i Gminy o wniesienia aportu do SIM KZN Ziemi Podkarpackiej 

Sp. z o.o.  z siedzibą w Rzeszowie. 

6. Zapytania i wnioski mieszkańców.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) zmian w budżecie Miasta  i Gminy Nowa Dęba na 2025 rok, 

b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba, 

c) zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Nowa Dęba na 2025 rok, 

d) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania 

wykraczającego poza rok  budżetowy 2025 studium, 

e) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2025 Rozalin, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie  i przystąpienie do Spółdzielni Energetycznej  

o nazwie "Spółdzielnia Energetyczna Nowa Dęba" z siedzibą w Nowej Dębie, 

g) w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów w Spółdzielniach 

przez Gminę Nowa Dęba, 

h) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie 

sołectwa Chmielów, "Chmielów Górny" etap 1, 

i)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

j) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

k) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, 

l) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej 

pod wezwaniem Najświętszego Serca  Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace 

konserwatorskie,  restauratorskie lub roboty budowlane w ramach rządowego programu 

odbudowy zabytków. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi lub wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Wniosków i uwag nie było. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są  uwagi  do protokołu 

z XVI sesji Rady Miejskiej w dniu  29 kwietnia 2025 r., uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej 
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Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU 0, NIEOBECNI (1): Tomasz 

Wolan 

Wyniki imienne: 

ZA (14):Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1):Tomasz Wolan 

Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

Wiesław Ordon – Burmistrz odczytał sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej, stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. Radny Wojciech Kasica zwrócił się z pytaniem czy ścinane były 

pobocza, gdyż w  osiedlu Poręby Dębskie jest taka potrzeba przy ul. Hubala? Odpowiedzi udzielił 

Burmistrz, który poinformował, że ścinanie poboczy odbyło się na ul. Wczasowej, zaś ścinanie 

poboczy będzie przeprowadzone na terenie całej Gminy, zaś ul. Hubala zostanie uwzględniona.  

Ponownie głos zabrał radny Wojciech Kasica, który zwrócił się z pytaniem skąd wzięła się kwota 

415 000 zł  na zadanie w Tarnowskiej I etapu, jak w budżecie była zabezpieczona kwota 200 000 

zł? W odpowiedzi burmistrz poinformował, iż zostały na ten cel przeznaczone środki z pieniędzy 

pozostających z przeprowadzonych przetargów na drogi. W związku z rosnącymi cenami 

rozpoczęte zadanie ujęte w budżecie należało wykonać, aby nie przenosić zobowiązań na kolejne 

lata. Radna Barbara Jaskot zwróciła się z pytaniem o realizację inwestycji budowy miejsc 

parkingowych przy ul. Tetmajera – etap II. W odpowiedzi burmistrz poinformował, iż etap II jest 

prawie zakończony, plac budowy został przekazany wykonawcy, zaś wykonywanie prac przy  

ul. Tetmajera nastąpi w okresie wakacyjnym, kiedy nie ma zajęć szkolnych. Ponownie głos zabrała 

radna Barbara Jaskot, która zwróciła się z pytaniem o wyrównanie terenu przy OSP Nowa Dęba 

oraz oświetlenie na ul. Podgórze. Burmistrz poinformował, iż  uporządkowanie terenu odbędzie 

się po zakończeniu budowy. Na chwilę obecną występuje różnica pomiędzy poziomem  drogi,  

a terenem do zbiornika wodnego. Teren został wyrównany w celu dowozu materiałów. Zakres prac 

zostanie przedstawiony przez firmę, którą została podpisana umowa na projektowanie. Firma ma 

przedstawić dwie koncepcje, które zostaną przedstawione mieszkańcom osiedla Dęba na zebraniu. 

Jeżeli chodzi o oświetlenie na ul. Podgórze to zadanie będzie w tym roku realizowane. Uzyskana 

została zgoda Lasów Państwowych na wejście w teren, który jest terenem Lasów Państwowych. 

Radny Stanisław Skimina zwrócił się z pytaniem o roboty cząstkowe na drogach gminnych, czy 

uwzględniono ubytki na ul. Kolnica wynikające z napraw prowadzonych przez PGKiM na sieci 

wodociągowej. W odpowiedzi burmistrz poinformował, iż uwzględnione zostały tylko ubytki, 

które nastąpiły po zimie. 

Ad. 5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o wniesieniu aportu do SIM KZN Ziemi 

Podkarpackiej Sp. z o.o. z siedzibą w Rzeszowie. 

Burmistrz Wiesław Ordon poinformował, iż Gmina Nowa Dęba w roku 2023 została jednym  

z udziałowców powstającej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej SIM KZN Ziemi Podkarpackiej 

z Gminą Rzeszów i Krajowym Zasobem Nieruchomości. Obecnie wchodzą w skład SIM także 

Gminy Kolbuszowa i Baranów Sandomierski. Naszym celem obecności w SIM jest budowa 

mieszkań na wynajem na terenie działek Gminnych 778/2 i 779/2 w Nowej Dębie obręb Poręby 

Dębskie. Po wyrażeniu zgody na wniesienie aportem niepieniężnym wyżej wymienionych 

nieruchomości do SIM nastąpiła wycena tych nieruchomości, z których działka 778/2  

o powierzchni  3 hektary 25 arów została wyceniona na kwotę  2 019 000 zł. Kolejna działka 779/2 

o powierzchni  2 hektary 23 ary została wyceniona na kwotę  1 380 000 zł. Obie wyceny w kwotach 

netto. Tak więc do SIM Gmina Nowa Dęba wnosi aport niepieniężny w postaci nieruchomości 

778/2 i 779/2 w obrębie Poręby Dębskie o wartości 3 399 000 zł netto, czyli 4 180 770 zł brutto. 

Obejmuje za ten wkład niepieniężny 83 615 udziałów. Gmina wystąpiła do Krajowej Administracji 
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Skarbowej o interpretację indywidualną co do podatku VAT, uznając, że ta czynność prawna nie 

podlega opodatkowaniu. Decyzją Dyrektora Krajowej Administracji Skarbowej, Gmina jest jednak 

zobowiązana uiścić podatek VAT, dlatego w budżecie Gminy znalazła się na ten cel kwota 785 

000 zł, która zostanie odprowadzona do kas po przekazaniu aktem notarialnym wkładu 

niepieniężnego, czyli działek. Jednocześnie Gmina złożyła odwołanie od decyzji Dyrektora 

Krajowej Administracji Skarbowej do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie  

i oczekuje na wyrok sądu w tej sprawie. 

 

Ad. 6. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

a) Kinga Piórek – zastępca skarbnika gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok. W przedłożonym projekcie 

uchwały po stronie dochodowej wprowadzono po stronie dochodowej: 

 - odszkodowanie od Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska za szkodę wyrządzoną przez 

bobry; 

 - środki z rezerwy na uzupełnienie dochodów gmin; 

-  niewykorzystane środki niewygasające z roku 2024; 

-  majątkowe z przeznaczeniem na te same zadania w roku 2025; 

- otrzymaną pomoc finansową od Starostwa Powiatowego z przeznaczeniem na zakup 

umundurowania i sprzętu pożarniczego dla jednostek OSP z gminy Nowa Dęba; 

 - otrzymaną darowiznę od Niepublicznego Przedszkola Mali Odkrywcy na rzecz SP  

w Chmielowie; 

 - rozliczenia z lat ubiegłych na składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające 

świadczenia z pomocy społecznej;  

- wpływy z odsetek za świadczenia wychowawcze oraz świadczenia rodzinne, z funduszu 

alimentacyjnego;  

Po stronie wydatkowej zwiększa się wydatki w Rozdziale:  

- promocja jednostek samorządu terytorialnego z przeznaczeniem na wydatki bieżące związane  

z promocją gminy; 

 - zarządzanie kryzysowe na wynagrodzenie - szacowanie strat po powodzi;  

- przeciwdziałanie alkoholizmowi na dotację celową na organizację zajęć profilaktycznych  

w SOK; 

- pozostała działalność w Dziale: Gospodarka komunalna i ochrona środowiska na dotację dla 

Rodzinnych Ogrodów Działkowych; 

 - domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby z przeznaczeniem na dotację podmiotową dla SOK;  

- pozostała działalność w Dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego na wynagrodzenia dla 

gospodarzy obiektów;  

- zadania w zakresie kultury fizycznej na zwiększenie dotacji celowej na wspieranie sportu.  

- Uchwałą mieszkańców sołectwa Chmielów zmieniono przeznaczenie środków z Funduszu 

sołeckiego na 2025 rok.  

-Uchwałą Zebrania mieszkańców sołectwa Buda Stalowska zmienia się przeznaczenie środków 

osiedlowych na 2025 rok.  

Zadania majątkowe: wprowadza się nowe zadanie majątkowe:  

- wydatki na zakup i objęcie akcji i udziałów do nowo tworzonej Spółdzielni Energetycznej;  

- pn."Poprawa dostępności budynku Świetlicy Szkolnej Szkoły Podstawowej nr 2 w Nowej Dębie".  

Burmistrz Wiesław Ordon złożył wniosek o autopoprawkę do powyższego projektu uchwały 

wnosząc o dołożenie w budżecie 5 000 zł z zadania majątkowego „Rozświetlamy Gminę Nowa 

Dęba” dział Gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdział Oświetlenie ulic, placów i dróg 
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na zadanie "Wykonanie  oświetlenia sportowego w Cyganach" w dziale Kultura fizyczna,  rozdział 

instytucje kultury fizycznej. Kwota 20 000 zł przeznaczona na to zadanie jest nie wystarczająca.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  W dyskusji głos zabrał radny Wojciech Kasica, który zwrócił się z pytaniem czy 

organizatorzy, którzy planują zrobić piknik na rozpoczęcie wakacji w Porębach Dębskich, złożą 

pismo  o dofinansowanie w kwocie 1000 zł, otrzymają pozytywną biorąc po uwagę zwiększone 

środki na promocję. Odpowiedzi udzielił Burmistrz, który poinformował, iż stara się wspierać 

wszystkie pikniki organizowane w takim okresie w okolicach 1 czerwca,  czy też późniejsze pikniki 

szkolne w kwocie 500 zł na każdą miejscowość, osiedle. Natomiast ta kwota, która się tutaj  

znajduje, to jest na sztandar dla 18 Brygady. 

Głosowano w sprawie przyjęcia autopoprawki: 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/168/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE                          

W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA I GMINY NOWA DĘBA NA 2025 ROK 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

b) Kinga Piórek – zastępca skarbnika gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba. Zgodnie ze zmianami 

w budżecie na dzień 27 maja 2025 roku dokonano następujących zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Nowa Dęba. Dochody ogółem zwiększono  o 658 925,90 zł, z czego dochody 

bieżące zwiększono o kwotę 350 832,03 zł, w tym dochody z tytułu dotacji i środków 

przeznaczonych na cele bieżące zwiększono o kwotę 321 632,03 zł. Pozostałe dochody uległy 

zwiększeniu o kwotę 29 200 zł. Dochody majątkowe zwiększono o 308 093,87 zł. Wydatki ogółem 

zwiększono  o kwotę 2 130 925,90 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono  o kwotę 1 821 532,03 

zł, w tym wynagrodzenia i składki od nich naliczane zmniejszono o kwotę 4 278,96 zł. Pozostałe 

wydatki zwiększono o kwotę 1 817 753,07 zł. Wydatki majątkowe zwiększono  o kwotę 308 893,87 

zł. W okresie prognozy w roku 2026 dokonano zmian w zakresie planowanych dochodów 

bieżących  o kwotę 248 216 zł i wydatków bieżących o kwotę 48 216 zł oraz majątkowych   

o kwotę 200 000 złotych. Kwoty zwiększenia wynikają z podjętych uchwał o zaciągnięciu 

zobowiązania  na 2026 rok. Przychody uległy zwiększeniu o kwotę 1 472 000 zł. Deficyt zwiększył 

się  o kwotę 1 472 000 zł i wynosi 28 135 856,59 zł. Rozchody nie uległy zmianie. Kwota długu 

nie zmieniła się. Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały 

nie zgłoszono.  
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Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/169/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE                     

W SPRAWIE ZMIAN W WIELOLETNIEJ PROGNOZIE FINANSOWEJ GMINY NOWA 

DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1):Tomasz Wolan 

c) Kinga Piórek – zastępca skarbnika gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Nowa Dęba na 2025 rok. W przedłożonym projekcie 

uchwały po stronie wydatkowej wprowadzono wydatki bieżące na zapłatę VAT do Urzędu 

Skarbowego od aportu gruntu do spółki SIM KZN Ziemi Podkarpackiej. Zakup energii w rozdziale 

gospodarka gruntami i nieruchomościami. Ochotnicze straże pożarne,  obrona cywilna, oświetlenie 

ulic, placów i dróg oraz pozostała  działalność w dziale kultura i ochrona  dziedzictwa narodowego. 

Zakup materiałów i wyposażenia oraz zakup usług w rozdziale Urzędy Gmin. Zwiększenie 

wydatków, zwiększa deficyt budżetu o kwotę 1 472 000 zł. Zmianie ulega źródło pokrycia deficytu 

oraz przychody budżetu. Przychody zwiększają się  o kwotę 1 472 000 zł, w tym z wolnych 

środków,  o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 6 ustawy  o kwotę 1 472 000 zł. Przewodnicząca 

Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/170/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ BUDŻETOWĄ GMINY NOWA DĘBA NA 2025 ROK 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

d) Kinga Piórek – zastępca skarbnika gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2025 (plan Chmielów -Strefowa). Miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego na terenie strefy przemysłowej przy ul. Strefowej  w miejscowości Chmielów jest 

długotrwałym zadaniem bieżącym i nie jest możliwy do realizacji w roku bieżącym, dlatego 

koniecznym staje się zaciągnięcie zobowiązania na rok 2026. Proces przygotowania dokumentacji 

wymaga kilkumiesięcznego okresu prac. Wobec powyższego podjęcie uchwały staje się niezbędne 

do prawidłowej realizacji zadania oraz do zawarcia umowy z wykonawcą. Konieczne jest 

upoważnienie Burmistrza do zaciągnięcia zobowiązania na realizację wyżej  wymienionych 

wydatków. Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały 

nie zgłoszono.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/171/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE                          

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2025 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14):Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

e) Kinga Piórek – zastępca skarbnika gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2025 (Rozalin). Gmina Nowa Dęba zamierza ubiegać się o dotację ze środków Unii 

Europejskiej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich poprzez Lasowiacką Grupę 

Działania na realizację zadania pod nazwą "Rozbudowa budynku WCK Rozalin". Złożenie 

wniosku o dotacje  planowane jest na przełomie czerwca  i lipca bieżącego roku. Biorąc pod uwagę 

procedury związane  z oceną wniosku i podpisaniem umowy dotacyjnej, należy przyjąć, że 

rozpoczęcie tego zadania mogłoby się rozpocząć dopiero  w 2026 roku. W związku z tym, że  

w przyszłym roku jednostka OSP Rozalin obchodzić będzie stulecie istnienia, zasadnym jest 

zrealizowanie tego zadania przed Gminnym Dniem Strażaka, kiedy te uroczystości będą miały 

miejsce. Jest to maj 2026 roku, dlatego zasadne będzie rozpoczęcie procedury realizacyjnej jeszcze 

w tym roku, aby na uroczystość świetlica mogła być przekazana mieszkańcom do użytku.  

W związku z tym, że w ramach PROW środki wydatkowane przez Gminę kwalifikowane są po 

złożeniu wniosku  o dotację, zasadnym jest rozpoczęcie realizacji tego zadania w tym roku i jego 

zakończenie w roku przyszłym. Właściwym do podjęcia takiej decyzji organem jest Rada Miejska, 

która może zaciągać zobowiązania na realizację zadania w kolejnych latach. Zakłada się, że 

większość prac zostanie wydatkowana w tym roku. Zaś planuje się zaciągnięcie zobowiązania na 

kwotę 200 000 zł. Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały 

nie zgłoszono.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/172/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE                           

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2025  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1):Tomasz Wolan 

f) Sławomir Białas – kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju, przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie do spółdzielni 

energetycznej o nazwie „Spółdzielnia Energetyczna Nowa Dęba” z siedzibą w Nowej Dębie. 

Jednym z ważniejszych wyzwań samorządu Gminnego obecnych czasów jest zachowanie kosztów  

jego funkcjonowania. Dużą rolę w wydatkach odgrywają koszty energetyczne naszych instytucji  

i jednostek organizacyjnych. Jednym ze sposobów zmniejszenia tych kosztów jest utworzenie 

Spółdzielni Energetycznej, która będzie korzystała  z instalacji OZE jej członków lub będzie sama 

je budowała. Utworzenie Spółdzielni energetycznej przynosi wiele korzyści dla członków 

Spółdzielni. Dzięki produkcji własnej energii  przy pomocy instalacji fotowoltaicznych koszt 

energii dla członków Spółdzielni jest obniżony. Obniżone koszty związane z uzyskaniem energii 

przekładają się na poprawę sytuacji finansowej członków Spółdzielni. Dzięki produkcji własnej 
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energii Spółdzielnie są mniej zależne od zewnętrznych dostawców. Zwiększa się bezpieczeństwo 

energetyczne. Produkcja energii ze źródeł odnawialnych przyczynia się do poprawy jakości 

środowiska. Spółdzielnie Energetyczne nie płacą opłat dystrybucyjnych do operatora systemu 

dystrybucyjnego, a także opłaty kogeneracyjnej, opłaty OZE, opłaty mocowej i opłaty zmiennej. 

Członkami powstających Spółdzielni Energetycznych będą Gmina Nowa Dęba, Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej sp. z o. o., Samorządowy Ośrodek Kultury, instytucje 

Gminne. Spośród nich Gmina jak i PGKiM posiadają instalacje fotowoltaiczne, zaś SOK na ten 

czas będzie konsumentem energii produkowanej w tych instalacjach. Prowadzone są także 

rozmowy ze spółką prawa handlowego dysponującą infrastrukturą instalacji fotowoltaicznej,  

w której udział może być korzystny dla Spółdzielni.  Przystąpienie do Spółdzielni energetycznej  

wymaga zgody Rady Miejskiej. Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    

Głos zabrał przedstawiciel firmy Quanta Energy S.A. Pan Marcin Witek, który poinformował, kto 

może być członkiem takiej spółdzielni. Przedstawił korzyści wynikające z przystąpienia do 

Spółdzielni Energetycznej oraz koszty jakie taka spółdzielnia ponosi. Wskazał jakie są źródła 

wytwarzania  energii elektrycznej.  Poinformował, iż aby utworzyć spółdzielnie energetyczną na 

dzień dzisiejszy potrzebne jest 40% źródeł wytwórczych w stosunku do ilości energii, którą dana 

Gmina  i wszyscy członkowie tej Spółdzielni pobierają. Od 1 stycznia 2026 roku zwiększa się ilość 

do 70% źródeł wytwórczych. Po wstępnych wyliczeniach rocznie będzie można zaoszczędzić 

około 500 000 zł. Następnie głos zabrał radny Tomasz Dziemianko. Który zwrócił się z pytaniem 

czy Spółdzielnia Energetyczna będzie mogła produkować ciepło i energię, które będą 

wykorzystane do ogrzewania bloków.  Pan Marcin Witek poinformował, że jest taka możliwość, 

jednakże potrzebne są do tego piece kogeneracyjne, które wykorzystuje się do podgrzania wody 

czy ogrzania budynków. Radna Joanna Serafin zwróciła się z pytaniem w jakim zakresie na chwilę 

obecną będzie działać Spółdzielnia Energetyczna oraz jaki będzie wpływ na mieszkańców. 

W odpowiedzi przedstawiciel firmy, poinformował, iż w tym momencie jest to energia z paneli 

fotowoltaicznych. Dodał, iż z czasem jest możliwość dołączenia uboższych mieszkańców do tej 

Spółdzielni, aby mogli korzystać z wytworzonej energii. Radny Wojciech Kasica poruszył temat 

przyjmowania członków do Spółdzielni Energetycznej. Pan Marcin Witek poinformował, iż na 

chwilę obecną Spółdzielnia składać się będzie z 3 członków, aby ją zawiązać. Kolejnych członków 

spółdzielni może powoływać Rada Spółdzielni, która jest do tego upoważniona. Kolejno radny 

Łukasz Serafin zwrócił się z pytaniem o koszty prowadzenia spółdzielni. Odpowiedzi udzielił 

zastępca burmistrza Marek Kopeć, który poinformował, iż z wstępnych analiz, biorąc pod uwagę 

koszty osobowe, koszty pozostałe np. delegacje, biuro, abonamenty to koszty rzędu 200-250 000 

zł rocznie. Jeżeli  osiągnięty będzie bilans energetyczny, zostaną zainstalowane wszystkie 

instalacje, we wstępnych  symulacjach  odejmując koszty  związane z prowadzeniem Spółdzielni, 

ale też koszty abonamentu, czy koszty kredytów, możliwość osiągnięcia dochodu to około 500 000 

zł jak wskazywał Pan Marcin.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/173/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA UTWORZENIE I PRZYSTĄPIENIE DO 

SPÓŁDZIELNI ENERGETYCZNEJ O NAZWIE „SPÓŁDZIELNIA ENERGETYCZNA 

NOWA DĘBA” Z SIEDZIBĄ W NOWEJ DĘBIE 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

g) Sławomir Białas – kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju, przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały RM w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów  

w spółdzielniach przez Gminę Nowa Dęba. W związku z wyrażeniem przez  Radę Miejską  

w Nowej Dębie zgody na utworzenie i przystąpienie  do Spółdzielni Energetycznej o nazwie 

"Spółdzielnia Energetyczna Nowa Dęba"  z siedzibą w Nowej Dębie, konieczne jest określenie 

zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów w Spółdzielniach przez Gminę Nowa Dęba. 

Zgodnie z dyspozycją  art. 30 ust. 2 pkt. 3 ustawy o samorządzie Gminnym,  do zadań Wójta, 

Burmistrza, Prezydenta należy gospodarowanie  mieniem komunalnym. Gospodarowanie to 

polega  m. in. na wykonywaniu czynności przewidzianych ustawą prawo  spółdzielcze,  w tym na 

wnoszeniu, podwyższaniu, a także  na cofaniu i zbywaniu. Z kolei w myśl art. 18 ust. 2 pkt. 9  

przywołanej powyżej ustawy do wyłącznej właściwości Rady Gminy  należy podejmowanie 

uchwał w sprawach majątkowych Gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, 

dotyczących m. in. określenia zasad wnoszenia, cofania, zbywania udziałów lub akcji przez Wójta, 

Burmistrza, Prezydenta. Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego 

Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Pytań w związku z przedstawionym projektem 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/174/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE OKREŚLENIA ZASAD WNOSZENIA, COFANIA I ZBYCIA UDZIAŁÓW 

W SPÓŁDZIELNIACH PRZEZ GMINĘ NOWA DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

h) Magdalena Stróż – kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na terenie sołectwa Chmielów „Chmielów Górny” – etap I. 

Miejscowy plan  zagospodarowania przestrzennego na terenie sołectwa Chmielów,  "Chmielów 

Górny" etap I sporządzony jest na podstawie Uchwały Rady Miejskiej z dnia 29 czerwca 2022 

roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na terenie sołectwa Chmielów "Chmielów Górny", zmienionej uchwałą Rady 

Miejskiej z dnia 30 grudnia 2024  zmieniającą powyższą uchwałę. Celem sporządzenia planu jest 

ustalenie przeznaczenia terenów dotychczas niezainwestowanych. Do wyłożonego projektu nie 

wpłynęły żadne uwagi. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego na terenie sołectwa 

"Chmielów Górny etap I spełnia wymogi obowiązujących przepisów i może być przedstawiony 

Radzie Miejskiej w Nowej Dębie do uchwalenia oraz stanowić będzie należną podstawę formalną 

i merytoryczną do wydawania decyzji o pozwoleniach na budowę i innych decyzji 

administracyjnych. Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  
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Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/175/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO NA TERENIE SOŁECTWA CHMIELÓW „CHMIELÓW GÓRNY” 

– ETAP I 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

i) Magdalena Stróż – kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały RM w  sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.  

Z wnioskiem o sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 4200/3 położonej w obrębie 

Chmielów, stanowiącej własność Gminy Nowa Dęba wystąpił właściciel nieruchomości przyległej 

nr 4198. Nieruchomość stanowiąca własność Gminy Nowa Dęba zamierza wykorzystać na 

poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości, której jest właścicielem tj. 4198. Ze 

względu na położenie, kształt oraz niewielką powierzchnię nieruchomości 4200/3 nie może ona 

zostać zagospodarowana jako odrębna nieruchomość. Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się 

do Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały 

nie zgłoszono.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/176/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

j) Magdalena Stróż – kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Zamiana przedmiotowych działek  położonych w Chmielowie pozwoli uregulować ich stan 

faktyczny, gdyż obecnie działka 2688/8 będąca własnością Gminy Nowa Dęba jest 

wykorzystywana przez Ceramikę Podkarpacką. Natomiast działka 2686/7 będąca własnością 

Ceramiki jest wykorzystywana przez Gminę. W związku z tym, że na zamianę nieruchomości 

wymagana jest zgoda Rady Miejskiej. Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały 

nie zgłoszono.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/177/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAMIANĘ NIERUCHOMOŚCI. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

k) Magdalena Stróż – kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy. Firma Marmax zwróciła się z prośbą  o przedłużenie na czas nieoznaczony umowy 

dzierżawy części nieruchomości nr 125/6 położonej w Nowej Dębie przy ul. Kościuszki  

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności handlowo-usługowej. W związku z tym, że na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy wymagana jest zgoda Rady Miejskiej. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/178/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY 

DZIERŻAWY. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

l) Magdalena Stróż – kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały RM zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej 

Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. Zgodnie z art. 81 ustawy z dnia  23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków  

i opiece nad zabytkami, organ stanowiący Gminy może udzielić dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie  lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  do rejestru zabytków na zasadach 

określonych w podjętej  przez ten organ uchwale. W ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków, Gmina Nowa Dęba otrzymała promesę na dofinansowanie prac przy budynku 

zabytkowego kościoła w Tarnowskiej Woli. W wyniku przeprowadzonego zapytania ofertowego 

na zadanie pod nazwą "Przeprowadzenie prac remontowo- budowlanych na pozostałej części 

elewacji zabytkowego kościoła w Tarnowskiej Woli wraz z wymianą części rynien względem 

połaci dachu kościoła, wykonawca zaoferował wykonanie zamówienia za kwotę  367 009,65 zł 

brutto. Kwota udzielonej dotacji wynosi 361 174,20 zł, na co składają się środki  

z rządowego programu odbudowy zabytków oraz wkład własny Gminy. Pozostałą różnicę pokryje 

parafia ze środków własnych. Zmiany uchwały dokonuje się z uwagi  na wadliwy zapis dotyczący 

wskazania w uchwale środków własnych parafii. Kwota przyznanej dotacji może obejmować tylko 

te wydatki, które są wydatkami jednostki samorządu terytorialnego, finansowanymi ze środków 

rządowego programu odbudowy zabytków oraz wkład własny Gminy. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  
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Głosowanie: UCHWAŁA NR XVII/179/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE PRZYZNANIA DOTACJI CELOWEJ 

PARAFII RZYMSKO – KATOLICKIEJ P. W. NAJŚWIĘTSZEGO SERCA PANA 

JEZUSA W TARNOWSKIEJ WOLI NA PRACE KONSERWATORSKIE, 

RESTAURATORSKIE LUB ROBOTY BUDOWLANE W RAMACH RZĄDOWEGO 

PROGRAMU ODBUDOWY ZABYTKÓW. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, 

Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1): Tomasz Wolan 

 

Ad. 8. Wolne wnioski i informacje. 

- Joanna Serafin I Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała informacje w związku ze 

złożonym obywatelskim projektem uchwały w sprawie utworzenia nowych osiedli w mieście 

Nowa Dęba (informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  

- Następnie burmistrz Wiesław Ordon oczytał list otwarty na zamieszczony na stronie PGKiM list 

otwarty Prezesa  Andrzeja Chejzdrala oraz pismo pracowników  (informacja stanowi załącznik  

nr 5 do protokołu). 

- Głos zabrał radny Marian Tomczyk, który zwrócił się z pytaniem czy firma ESV Wisłosan 

występowała o sprzedaż ciepła. Burmistrz poinformował, iż zarząd ESV Wisłosan przedstawiał 

radnym poprzedniej kadencji propozycje pewnych działań, których celem była sprzedaż ciepła. 

Wtedy wraz z Prezesem PGKiM zostały przeanalizowane możliwości, jednakże nie były to 

rozwiązania dobre dla miasta.  Na dzień dzisiejszy został zaproponowany inny pomysł, polegający 

utworzeniu wspólnej spółki, której celem byłaby sprzedaż ciepła dla miasta. W domyśle miałoby 

to być ciepło tańsze. Dodał, iż e-mail z listem intencyjnym został przekazany do prezesa celem 

przeanalizowania. Radny Marian Tomczyk zwrócił się z prośbą do Burmistrza o zorganizowanie 

spotkania z pracownikami spółki PGKiM w związku z listem pracowników, w którym zwracają 

się o zaprzestanie likwidacji miejsc pracy. Ponownie głos zabrał burmistrz, który poinformował 

jakie działania chciał podjąć Prezes Spółki PGKiM rok wcześniej tj. zmiana kapitału zakładowego 

z 12 mln zł na 4 mln zł, gdzie 8 mln zł miało zostać przekazane na kapitał zapasowy, żeby pokryć 

straty spółki, które wynoszą około 3 mln zł na dzień dzisiejszy. Straty z lat poprzednich, narastające 

z różnych powodów. Stanowisko to zostało odrzucone. Również  odmówione zostało  uczestnictwo 

w akcie notarialnym, które miało na celu zmniejszenie wartości tego kapitału. Dodał, aby uniknąć 

takiego rozwiązania została podjęta decyzja o uzupełnieniu kapitału zapasowego o aport 

niepieniężny, który zostanie przekazany do spółki po uzyskaniu opinii Krajowej Administracji 

Skarbowej co do VAT-u. Mając na uwadze powyższe burmistrz poinformował, iż nie zaproponuje 

jego kandydatury na Prezesa PGKiM, na kolejną kadencję, jednocześnie proponując stanowisko 

Prezesa Spółdzielni Energetycznej. Jednocześnie poinformował, że nie zrobi nic co będzie na 

szkodę mieszkańców, jeżeli Prezes przygotuje mi dokumenty, z których wynika, że jest to zupełnie  

niekorzystne dla mieszkańców, dla pracowników, to takie działania nie będą podejmowane. 

- Radny Wojciech Kasica zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Oświaty o zwołanie 

posiedzenia odnośnie kuchni w Szkole Podstawowej Nr 2. Kolejno zwrócił się z prośbą do 

burmistrza o postawienie toalety przenośnej nad zalewem.  

- Radny Łukasz Serafin zwrócił się z pytaniem do Prezesa PGKiM czy robił diagnozę, czy oferta 

firmy ESV Wisłosan  jest opłacalna? Głos zabrał Pan Andrzej Chejzdral Prezes Spółki PGKiM, 

który poinformował, iż oferta nie była opłacalna i obecnie też ta oferta nie jest opłacalna. Bez 

budowy ciepłociągu ciepło może dostarczaj jak do tej pory PGKiM. Wziąć trzeba pod uwagę 
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koszty wybudowania ciepłociągu, rozmowy z mieszkańcami wspólnot czy źródło finansowania 

tych inwestycji. Poinformował, iż przez 4 lata  została wyprowadzona spółka na prostą, osiągnięty 

został zysk. Kupiony został nowy sprzęt, pojazdy, narzędzia, żeby ułatwić ludziom pracę i obniżyć 

koszty. Jednocześnie wskazał, że jego inicjatywą było utworzenie Spółdzielni Energetycznej po 

to, żeby produkt w postaci wody, ciepła czy ścieków był tańszy. Na dzień dzisiejszy przygotowany 

jest wniosek o  pożyczki preferowane, oprocentowane 1% między innymi na cyberbezpieczeństwo.  

Głos zabrał Burmistrz Wiesław Ordon, który poinformował, iż w momentach trudnych dla spółki, 

gdy przegrała przetarg gmina starała się wspomagać firmę zamówieniami in-house. Jeżeli chodzi 

o sprawę sytuacji spółki to na dzień dzisiejszy ma ponad 2 mln zł zadłużenia wobec Gminy, na 

które podpisane jest porozumienie w zakresie spłaty. Radny Łukasz Serafin zapytał ile dni 

potrzeba, aby Prezes przygotował opinie, którą chce Pan burmistrz? Pan Andrzej Chejzdral udzielił 

informacji, że opinia będzie w ciągu 3 dni. Odnośnie zadłużenia poinformował, że jest sukcesywnie 

spłacane. Ponadto spółka popadła w zadłużenie biorąc na siebie inwestycję budowy oczyszczalni, 

ujęcia wody oraz spłatę kredytów. Następnie radny Łukasz Serafin zwrócił się z prośbą  

o umieszczenie na stronie odpowiedzi Prezesa Spółki oraz pisma przesłanego do PGKiM. Radny 

Tomasz Dziemianko zwrócił się z prośbą o bardziej szczegółowe informacje w zakresie tematów, 

w których powinien wypowiedzieć się ekspert.   

- Radny Stanisław Skimina zwrócił się z pytaniem czy jest możliwość przyłączy kanalizacyjno- 

sanitarnych do kilku posesji z terenu Chmielowa. 

- Radna Joanna Serafin zwróciła się o zamontowanie znaku umieszczonego przed przejściem dla 

pieszych między Zespołem Szkół nr 2, a blokami przy ul. Kościuszki, gdyż leży po prostu  

w trawie. 

- Radny Wojciech Kasica zwrócił się z prośbą o zorganizowania spotkania z Dyrektorem Agencji 

Rozwoju Przemysłu, aby porozmawiać o przyszłości strefy w Nowej Dębie. 

- Radny Damian Wolan zwrócił się z pytaniem odnośnie projektu zmiany organizacji ruchu  

ul. Leśna i ul. Szeroka, Zakanale i Wenecka. Czy jest informacja w tym temacie. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz: 

- co do przyłączenia do sieci kanalizacyjnej i wodociągowej są plany realizacji kilku przedsięwzięć 

wybranych z tych zgłoszonych w II półroczu, 

- co do uwagi odnośnie znaku na ul. Kościuszki zostanie informacja przekazana do Zarządu Dróg 

Powiatowych, gdyż jest to droga powiatowa,  

- co do wniosku odnośnie spotkania w temacie strefy w Nowej Dębie i w Chmielowie zostanie 

zaproszony prezes Agencji, 

- co do zmiany organizacji ruchu propozycje zostały projektantowi złożone, miał je uwzględnić, 

ale nie ma informacji na chwilę obecną.  

- Radny Wojciech Kasica poprosił o jak najszybsze spotkanie przed uchwaleniem miejscowego 

planu zagospodarowania. Burmistrz poinformował, iż plan został uchwalony, ale został odrzucony 

przez Wojewodę. Plan zostanie uchwalony w takim kształcie, w jakim będzie taka możliwość.  

Na zakończenie głos zabrał zastępca burmistrza Marek Kopeć, który zaproponował podjęcie 

współpracy z Burmistrzem niewielkiej miejscowości położonej w Stanach Zjednoczonych. 

 

Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że w okresie między sesjami nie wpłynęła żadna 

interpelacja.  

 

Ad. 10. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Beata Kosior złożyła życzenia wszystkim Pracownikom Samorządowym z okazji 

35 - lecia samorządu terytorialnego. 27 maja 1990 roku odbyły się wybory do odrodzonego 

samorządu Gminnego, podczas których wybrano Radnych Rad Gminy. W związku z tą 

uroczystością i świętem, przewodnicząca złożyła życzenia wszystkim burmistrzom - obecnej 
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kadencji jak i poprzednich kadencji, wszystkim radnym obecnej kadencji i poprzednich kadencji 

oraz pracownikom. Życzyła sił i wytrwałości na dalsze lata pracy. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodnicząca Rady Beata Kosior, podziękowała 

wszystkim za udział w obradach, po czym ogłosiła zamknięcie XVII sesji Rady Miejskiej w Nowej 

Dębie IX kadencji. 

 

 

 

 

                                                     Przewodnicząca Rady                     

                                                     Beata Kosior 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Małgorzata Wdowiak 


